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INTERPELACJA 

 
Szanowny Pani Prezydencie, 

 Wg działkowców z ogródków działkowych „Wyzwolenie” między 1 listopada 2020 r. a 31 marca 

2021 r. nie były wywożone z terenu działek odpady (nie było nawet pojemników na odpady), a mimo to 

zostali oni obciążeni fakturą za ich wywóz. Działkowcy twierdzą, że analogiczna sytuacja miała miejsce 

również na innych ogrodach działkowych. Proszę o interwencje w powyższej sprawie.  

 
 

Z poważaniem, 
 
Jarosław Rabczenko 
 


